
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 28. septembra 2023

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu

Poslanci : Ing. Marta Vozáriková
                        Mgr. Tibor Mészároš

Ján Kovács
Zita Baloghová
Gejza Tipcsák
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér

                    Eva Kissová

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvoril  a viedol  primátor  mesta  Ing.  Viktor  Palko,  MBA,  ktorý 
skonštatoval,  že  je  prítomných  8  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné. 
Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie.

Prítomní  poslanci  jednohlasne schválili  program  rokovania MsZ v Čiernej  nad 
Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák, 
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová  ;  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  0 
poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: Mgr. Nikoletta Dobosová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Zita Baloghová
                                                                                   Zoltán Kövér

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák, 
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová;  Mgr.  Tibor  Mészároš;   proti –  0 
poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
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3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia:                   Mgr. Tibor Mészároš
                                                                 Ing. Marta Vozáriková
                                                                 Mgr. Norbert Demeter

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák, 
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš  ;  proti –  0 
poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

4.  Odstránenie statických porúch malej telocvične ZŠ s VJS – výsledky VO

Primátor mesta v rámci daného bodu rokovania oboznámil prítomných poslancov MsZ 
s výsledkami   verejného  obstarávania  na  výber  dodávateľa  stavebných  prác  a  o potrebe 
odsúhlasiť  uzatvorenie  zmluvy  o dielo  s úspešným  uchádzačom.  Firma  poverená 
vyhotovením PD (v hodnote € 6 800  ) na základe uznesenia zo dňa 26.6.2023 vypracovala 
projekt    s predpokladanou hodnotou zákazky  /PHZ/ € 184 416,  37 s  DPH. Nasledovalo 
zrealizovanie  VO cez elektronickú platformu.  Poverenou osobou k realizácii VO bol  pán 
Ing. Blažej Nagyidai. Prihlásili  sa 3 firmy, z ktorých najlepšiu ponuku mala  firma LAJA 
STAV s. r. o. , Bačka v hodnote € 182 328,96  s DPH . Ostatnými uchádzačmi boli: 
 DCL Partner, s. r. o., Kolonica 64 -  €  193 800 s DPH 
 Stavban, s r. o., Leles    -  € 185 228 , 09 s DPH

Primátor  mesta  informoval,  že  z tejto  sumy  bude  zhotovená   úplne  nová  strecha, 
bleskozvody, vymenia sa okná, upraví sa fasáda. Tieto práce zahŕňajú aj úpravu prepojovačky 
/  malá  telocvičňa  –  MŠ/dostane  novú  fasádu,  novú  strechu...  Primátor  mesta  dodal,  že 
stavebné úpravy presiahnu sumu € 179 979,  ktorú máme k dispozícii z dôvodu vysokých cien 
stavebných  materiálov.  Ďalej  bude  potrebné  vyplatiť  stavebný  dozor  –  €  1 500 
a vypracovanie PD - € 6 800. Chýbajúca suma predstavuje € 10 649, 96, preto  bude musieť 
žiadať MsZ o schválenie dofinancovania.  Nakoľko financie je potrebné vyčerpať do konca 
roka,  je  potrebné  schválenie  zmluvy  s dodávateľom stavebných   prác.  Na  nasledujúcom 
zasadnutí MsZ nasleduje schválenie ďalšieho rozpočtového opatrenia z čoho sa vyfinancuje 
rozdiel. Primátor mesta tiež dodal, že v rámci projektu Plán obnovy a odolnosti sa plánuje 
upravovať aj interiér malej telocvične.

p. Kissová sa opýtala, či teda firma  /dodávateľ stavebných prác/  bola vybratá na 
základe ceny a kto bude vykonávať stavebný dozor.

Primátor mesta odpovedal, že kritériom VO, ktoré mal na starosti p. Ing. Nagyidai sú 
časový limit a samozrejme cenová ponuka a stavebný dozor  bude mať na starosti tiež p. Ing. 
Nagyidai.

p. Baloghová sa informovala ohľadom zdĺhavosti tohto procesu.
Primátor  mesta  to  odôvodnil  pandémiou  COVID  -19,  následným  vzrastom  cien 

stavebného materiálu. 
Čakalo  sa,  že  ceny  poklesnú,  nasledovalo  hľadanie  projektantov,  vypracovanie  PD, 
vyjadrovačky  dotknutých  orgánov,  VO   na  dodávateľa   prác  v súlade  so  zákonom 
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a momentálne sa čaká na stavebné povolenie. Je to neskutočne zdĺhavý proces, skonštatoval 
primátor mesta.

p. Tipcsák sa opýtal, či úspešný uchádzač -  firma LAJA STAV s. r. o. je totožná s tou, 
ktorá vlastní čerpaciu stanicu na území mesta. Ďalej sa dotazoval ohľadom toho, či sa  nebudú 
financie navyšovať ako v prípade Domu smútku.

Primátor  mesta  k prvej  otázke  dodal,  že  nie,  prevádzku  čerpacej  stanice  vlastní  f. 
NP fuel s. r. o., ale pokiaľ vie, tak jeden zo spoločníkov v tejto firme je aj majiteľom  f. LAJA 
STAV s.r.o. .
K druhej  otázke  sa  vyjadril,  že  financie  sa  nemôžu  navýšiť,  samozrejme,  ak   nejaké 
nepredpokladané veci vyskočia, tak to budeme riešiť cestou zastupiteľstva.

p. Tipcsák sa tiež opýtal, či sa financie budú vopred vyplácať.
Primátor mesta odpovedal  ,  že stane sa tak až po zrealizovaní  zákazky a odobrení 

stavebných prác stavebným dozorom.

Prítomní  poslanci  schválili  uzatvorenie  zmluvy  o dielo  s úspešným  uchádzačom 
verejného obstarávania zákazky „Odstránenie statických porúch malej  telocvične  v  ŽŠ  
s VJS“, s LAJA STAV s. r. o., Hlavná 10, Bačka, IČO: 47069007 v sume € 182 328,96 ,-  
s DPH  ( slovom: stoosemdesiatdvatisíctristodvadsaťosem EUR 96 centov), v rámci ktorej  
zmluvnými stranami sú Mesto Čierna nad Tisou v pozícii zriaďovateľa a ZŠ s VJS Čierna 
nad Tisou, Školská 160.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Ing.  Marta 
Vozáriková, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš ; proti – 0 poslancov;  zdržali 
sa hlasovania – Gejza Tipcsák)

Prítomní poslanci schválili dofinancovanie realizácie projektu v sume € 10 649,96,-  
s DPH (slovom: desaťtisícšesťstoštyridsaťdeväť EUR 96 centov).

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Ing.  Marta 
Vozáriková, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš ; proti – 0 poslancov;  zdržali 
sa hlasovania – Gejza Tipcsák)

       5.  Kontokorentný úver - obnova

Primátor  mesta  informoval  v rámci  daného bodu o  návrhu na prijatie  Dodatku č.8 
k zmluve  o kontokorentnom  úvere,  nakoľko  uskutočnil  stretnutia  so  zástupcami  bánk 
v súvislosti s financovaním vypracovania PD  ,, Rekonštrukcia objektu ZŠ s VJS“(  €  69 600 
s DPH – oprávnené výdavky) a tie potvrdili, že financujú takéto projekty a odporučili nebrať 
klasický, ale kontokorentný úver,  ktorý má lepšie úrokové sadzby. Mesto už má uzavretú 
zmluvu  o KKÚ s VÚB a. s.,  splatnosť úveru je vždy 1 rok, naposledy bolo schválených 
€  150 000,   potrebné  je  preto   navýšiť  na  €  220 000.  Doterajšia  úroková  sadzba  bola 
1 M EURIBOR+ 0,8 %, ale mestu sa podarilo vyjednať nižšiu sadzbu – 0,49 %, čiže 1 M 
EURIBOR + 0,49 % p.a.

Návrh dodatku  a stanovisko HK mesta k dodržaniu podmienok na prijatie návratných 
zdrojov financovania KKÚ  sú súčasťou materiálov k rokovaniu MsZ.
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p.  Tipcsák  sa  informoval  ohľadom  sumy  dlhu  mesta  €  1 238 938,58  uvedenej 
v stanovisku HK. 

Primátor mesta odpovedal, že je to celková  zadlženosť k 30.6.2023 a že  to predstavuje 
33,43 %,  čo je  menej  ako 60 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočt. 
obdobia, ktoré povoľuje zákon. Teda zákonom stanovená podmienka pre prijatie  návratných 
zdrojov  financovania  je  splnená.  Stále  máme rezervu  cca  26  % do  budúcna,  ak  by  sme 
potrebovali  financie na nejaké investičné zámery.

Prednosta úradu dodal, že za minulý rok sme čerpali kontokorentný úver  v mesačnom 
priemere len 25%, čiže nikdy sme nevyčerpali celú čiastku KKÚ.
      Primátor mesta skonštatoval, že KKÚ je ako debetná karta, ak mesto potrebuje financie 
tak načerpá a úrok sa počíta od toho dňa do vyrovnania úveru.

p. Tipcsák sa ďalej informoval, či má mesto ďalšie rezervy.    
      Primátor mesta odpovedal, že  máme určité rezervy, dodal, že mestu sa podarilo vymôcť 
určité staré pohľadávky. Ďalej  skonštatoval, že za dobu  6 rokov odkedy má mesto KKÚ, sa 
nestalo, že by sa nepodarilo vyrovnať úver do konca roka.

p.  Tipcsák  tiež  vyjadril  svoju  nespokojnosť  s právnikom  mesta,  ktorý  sa  doteraz 
nezúčastnil  ani  jedného  zasadnutia  MsZ.  Kedysi  sa  v Kráľovskom  Chlmci   právnik 
zúčastňoval rokovaní MsZ a za polovičnú sumu, lebo by možno bolo dobré v takomto prípade 
mať od neho nejaké stanovisko.

Primátor  mesta  odpovedal,  že  stanovisko  ku  KKÚ doložila  hlavná  kontrolórka  mesta 
a zákon nevyžaduje ďalšie nejaké stanoviská k prijatiu KKÚ. Primátor mesta tiež dodal, že 
na ďalšom zasadnutí by už mal byť právnik prítomný, momentálne je odcestovaný a jeho 
koncipient je PN. Ak sa tak nestane, pouvažuje nad možnosťami ako riešiť túto situáciu.

Ing.  Vozáriková ,  ako konateľka MPS s.  r.  o.,  tiež vyjadrila  svoju nespokojnosť voči 
právnikovi, nakoľko sa mu už zopár týždňov nemôžu dovolať a začala využívať služby iného 
právnika.

p.  Baloghová sa  opýtala,  či  by sa  prostredníctvom právnika  dalo  riešiť  vysporiadanie 
pozemkov.                                            

Primátor  mesta  odpovedal,  že  právnik  má  na  starosti  všetky  úkony  spojené  s kúpou, 
nájmom pozemkov a ostatnými vecami, ktoré sú mu posunuté alebo žiadané cestou MsZ. 

p. Tipcsák sa opýtal  na pozemok, ktorý mesto kúpilo od p. Petrika  a tento pozemok 
nebol zavkladovaný, prečo to právnik neriešil.

Primátor mesta odpovedal, že áno, žiaľ nebol vložený vklad do katastra, ale je to v štádiu 
riešenia.  Ďalej dodal, že tento pozemok p. Petrik opätovne následne predal inému, lebo vraj  
on  nevedel,  že  to  bol  ten   pozemok,  ktorý  už  raz  predal  mestu.  Primátor  mesta  navrhol 
právnikovi  vykonať  úkon  plomby  na  pozemok,  pretože  spomínaný  pozemok  v poradí  1. 
odkúpilo  mesto.  

p. Tipcsák tiež dodal, že sa treba zamyslieť nad týmto právnikom – zastupuje ŽSR, či to  
nie je konflikt záujmov vo veciach mesta verzus ŽSR. 

Primátor mesta odpovedal, že pokiaľ dobre vie, nezastupuje ŽSR ale Cargo Slovakia a.s.
p. Tipcsák  vyjadril svoje pohoršenie , čo sa týka katastrofálneho stavu budovy Slovenskej 

pošty.          
Primátor mesta dodal, že vlastníkom je  ŽSR.

p.  Kissová  sa  dotazovala,  či  sa  pošta  nemala  kedysi  presťahovať  do  priestorov  bývalej 
Poľnobanky.

Primátor tiež dodal, že ešte ako konateľ MPS, ponúkol miestnosť v budove vo vlastníctve 
MPS s. r. o. , Hlavná 112, boli im poskytnuté údaje o výmere a cene nájmu , ale neozvali sa , 
vraj dostali prísľub od ŽSR že im budovu zrekonštruujú, no do dnešného dňa sa tak nestalo.
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Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Čierna nad  
Tisou  k dodržaniu  podmienok  na  prijatie  návratných  zdrojov  financovania  
kontokorentného úveru z VÚB a. s. .

      Prítomní poslanci schválili  prijatie Dodatku č. 8 k Zmluve o kontokorentnom úvere č.  
951/2017/UZ  na  preklenutie  časového  nesúladu  medzi  príjmami  a výdavkami  mesta  
nasledovne: od 16.10.2023 do 29.12.2023 vo výške € 220 000 ,- ( slovom: dvestodvadsaťtisíc  
EUR) ; od 30.12.2023 do 31.12.2023 vo výške € 10,-  (slovom: desať EUR) ; od 01.01.2024  
do 15.10.2024 vo výške         € 220 000,- ( slovom: dvestodvadsaťtisíc EUR) s nasledovnými 
parametrami:

- splatnosť úveru 1 rok od 16.10.2023 do 15.10.2024
- zabezpečenie  blankozmenkou  dlžníka  a Dohoda  o vyplňovacom  práve 

k blankozmenke č. 1411/2017/D.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,   Ing.  Marta 
Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  Gejza  Tipcsák; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

      6. Návrh na rozšírenie kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra mesta

Primátor  mesta  informoval,  že  na základe poslaneckého návrhu,  ktorý je  súčasťou 
materiálov k rokovaniu MsZ, bol zaradený tento bod do rokovania MsZ

Prítomní poslanci jednohlasne schválili na základe poslaneckého návrhu rozšírenie  
kontrolnej  činnosti  Hlavného  kontrolóra  mesta  Čierna  nad  Tisou  o výkon  kontrolnej  
činnosti v súvislosti s úhradou nákladov za elektrickú energiu MŠ Družba; rekonštrukciou  
Domu smútku v Čiernej nad Tisou a rekonštrukciou kotolne na Kultúrny dom v Čiernej  
nad Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák, 
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš  ;  proti –  0 
poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

     7. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023

Primátor  mesta  v rámci  tohto  bodu  informoval  o návrhu  rozpočtového  opatrenia 
č. 3/2023 ( súčasť materiálov k rokovaniu MsZ), ktoré upravuje súlad schváleného rozpočtu 
mesta  s reálnym   stavom  čerpania  financií  v niektorých  jeho  kapitolách  s cieľom 
zabezpečenia  vyrovnaného  hospodárenia.  V rámci  RO  sú  zapracované  požiadavky 
na alokáciu  financií  v súlade  s nariadením  vlády,  ktorým  sa  ustanovujú  zvýšené  stupnice 
platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme.  V príjmovej časti je 
zaúčtované navýšenie príjmov v sume € 12 821, ktoré bolo vo výdavkovej časti použité na  12 
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% zvýšenie platov pedag. zamestnancov a 10 % zvýšenie platov nepedag. zamestnancov MŠ, 
ŠJ,  ŠKD ZŠ SLOV  za september – december 2023 a na prijatie  1  kuchára od 1.9.2023 
z dôvodu zvýšeného počtu stravníkov od 1.5.2023.  

Primátor mesta dodal, že bola požiadavka aj zo strany ZUŠ, ale nakoľko mali isté  
úspory,   nateraz  stiahli  svoju  požiadavku a  MŠ svoju  požiadavku znížila  o 3,5  tis.  Eur. 
Rezervy na podielových daniach mesto prepošle školským zariadeniam. 

                                                                                                

Prítomní poslanci jednohlasne schválili Rozpočtové opatrenie č. 3/2023.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák, 
Ing.  Marta  Vozáriková,  Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš  ;  proti –  0 
poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

     8. Stanoviská komisií

Komisia pre životné prostredie a verejný poriadok pri MsZ

Stanovisko Komisie pre životné prostredie a verejný poriadok tvorí prílohu zápisnice.

p.  Tipcsák  sa  vyjadril  k úrazu,  ktorý   nastal  na  území  mesta  –  stromy,  ktoré  sú 
nebezpečné je potrebné ohradiť.

Mgr. Demeter  dodal, že aj ten strom, ktorý spôsobil úraz bol v návrhu o výrub a orez 
drevín.

Primátor mesta skonštatoval, že minulý rok nastali zmeny v zákone o ochrane drevín, 
predtým  postačovalo,  ak  je  strom  nebezpečný,  mohlo  sa  pristúpiť  k výrubu.  Mesto 
momentálne takú kompetenciu nemá len v prípade  povodní, úderu blesku, atď... Nakoľko sa 
jedná o cudzie pozemky, mesto musí vyzvať vlastníka,  ktorý podľa zákona zodpovedá za 
svoje dreviny. Následne po povolení môžeme  požiadať MPS s. r. o. o výrub drevín, ak o to 
požiadajú vlastníci.

p. Baloghová sa vyjadrila,  že netreba počkať kým nastane úraz, treba hneď vyrúbať ak 
sa zistí že je strom nebezpečný.

Primátor mesta  odpovedal, že zákon to nepovoľuje bohužiaľ, max. sme zvykli orezať 
čiastočne konáre.

p. Kovács spomenul prípad čo sa týka stromov na pešej zóne, že viackrát upozornil, 
vyfotil stromy, posunul prípad ďalej a až po  zhruba 3 rokoch  udelili súhlas na výrub týchto 
drevín.

Primátor  mesta  dodal,   že  to  nejde  ihneď,  treba  počkať  na  vyjadrenia.  Ďalej 
pripomenul,  že  6.9.  2023  bola  Komisia  pre  životné  prostredie  v teréne  a označilo  sa  30 
stromov.

Primátor mesta sa vyjadril k úrazu v našom meste - je mu to strašne ľúto, že nastal 
úraz,  na  parcele,  ktoré  nie  je  vo  vlastníctve   mesta  a aká  je  pravdepodobnosť  toho,  že 
v bezvetrí, presne v tej chvíli, keď tam prechádza niekto, spadne konár. Mesto vyzve majiteľa 
pozemku na riešenie akútneho stavu, no napriek tomu od 01.10. 2023 začne riešiť takéto 
nebezpečné stromy aj bez čakania.
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p.  Baloghová  vyjadrila  svoju  nespokojnosť,  že  v meste  je  špina,  neporiadok, 
nepokosené koľkokrát by malo byť, MPS s. r. o. nerobí ako by malo a že ich OZ sa snaží viac. 

Ing. Vozáriková skonštatovala,  že bolo 7 x pokosené, postupne sa kosí celé mesto 
a dodala tiež, že je nedostatok pracovných síl, čo sa týka AČ. Predtým tu bolo aj 40 ľudí, no 
momentálne má mesto iba 10 osôb.

p. Kissová sa pýtala na detské ihrisko na ul. Zimnej, ak sa oň nikto  nestará, tak by 
bolo dobré dať odstrániť.

p. Baloghová odpovedala, že ona to ihrisko na starosti nemá.          
Primátor mesta odpovedal, že ak obyvatelia spoločne požiadajú o odstránenie, tak sa 

odstráni.
p.  Tipcsák  vyjadril  svoje  pohoršenie  voči  kuka  nádobám,  neporiadku  okolo/  ul. 

Trakanská/, že to  treba riešiť  aj to sa týka ŽP a VP a tiež treba riešiť, pokutovať aj psičkárov, 
MsP nerobia, ako by mali, prípadne reorganizovať MsP.

  p. Baloghová sa tiež vyjadrila k MsP, že ihneď pokutujú pri vjazde do zákazu, ale pri  
ostatných  situáciách nerobia...

Mgr.  Mészároš  spomenul   akciu  –  spoločné  upratovanie  v meste,  že  tam  na  ul. 
Trakanskej koľko jej obyvateľov vlastne pomohlo?

Primátor mesta skonštatoval, že žiaľ na ul. Trakanskej je neustále neporiadok, a  môžu 
za to aj jej obyvatelia. Dodal, že je potrebné urobiť poriadok, ale žiaľ je málo ľudí na to  
momentálne – AČ, dúfajme , že po voľbách sa situácia zlepší.

 Prednosta  úradu  dodal  k situácií  ohľadom neporiadku,  že  tých čo robia  najväčší 
bordel môžeme maximálne pokutovať a keď nezaplatia  môžeme vymáhať,  ale u takýchto 
osôb – poberajúcich soc. dávky-nemajú z čoho exekuovať...

Primátor mesta sa informoval  u p. Baloghovej ohľadom kompostárne v parku , ktoré 
jej OZ vytvorilo, nakoľko je celé zhnité a rozpadnuté.        

p. Baloghová odpovedala, že  to treba  odstrániť.
Primátor mesta dodal, že sa pýta preto, lebo ak by sa to odstránilo bez jej súhlasu /OZ/, 

mesto  by  malo  zasa  problém  s ohováraním.  Nech  sa  p.  Baloghová  spojí  s MPS  s.  r.  o. 
ohľadom tohto.

p. Tipcsák vyjadril svoju nespokojnosť  s členstvom v komisiách. Poslanci sa majú 
medzi sebou dohodnúť, vybrať členov komisií a nebolo to tak. Prečo napr. p. Kissová a p. 
Demeter sú v komisiách?

Primátor mesta odpovedal, že sa mohol  dať návrh na členov komisií a ten ste následne 
odsúhlasil.

p.  Baloghová tiež vyjadrila  svoju nespokojnosť čo sa týka komisií,  tiež prosila  už 
v minulosti o kontaktovanie v prípade plánovaného zasadnutia, rada by sa zúčastnila.

Ing. Vozáriková  sa vyjadrila, že je ochotná odstúpiť z F a P komisie.
 Primátor mesta odpovedal, že môže na ďalšom zasadnutí MsZ navrhnúť reorganizáciu 

komisií MsZ.

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  stanovisko  Komisie  pre  životné  prostredie  
a verejný poriadok pri MsZ v Čiernej nad Tisou. 

Sociálna a bytová komisia pri MsZ

Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ predložila predsedníčka komisie Eva 
Kissová písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. 
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Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 
v Čiernej nad Tisou.

Finančná a podnikateľská komisia pri MsZ

Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie pri MsZ predložil jej predseda Mgr. 
Tibor Mészáros písomne, čo tvorí prílohu zápisnice. 

p. Kissová sa k bodu 3. stanoviska komisie  vyjadrila, že je potrebné konečne niečo 
urobiť s parkoviskom, pri sídlisku na ul. Zimnej je už priveľa áut.    

Mgr.  Mészároš  navrhol  v rámci  nasledujúceho   zasadnutia  komisie  zrealizovať 
miestne šetrenie, vyjsť, popozerať sa, parkovanie je už problémom v celom meste.
 

Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie  
pri MsZ v Čiernej nad Tisou.

Športová a kultúrna komisia pri MsZ

Stanovisko  Športovej  a kultúrnej  komisie  pri  MsZ  predložil  predseda  komisie  Ján 
Kovács písomne, čo tvorí prílohu zápisnice.

Prítomní poslanci  brali  na vedomie stanovisko Športovej  a kultúrnej  komisie pri  
MsZ v Čiernej nad Tisou.

      9. Rôzne

Primátor  mesta  v  rámci  tohto  bodu  oboznámil  prítomných  poslancov   s  plánom 
spoločnosti Sz. Panteleimon s. r. o. / MUDr. Bajza/ umiestniť prístrešok pre motorové vozidlá 
vedľa  ich  ambulancie.  Pozemok  majú  v dlhodobom  prenájme  od  vlastníkov.  Prístrešok-
konštrukcia  bude rozoberateľná, bez betónových základov. Stavebný úrad potvrdil, že nie je 
potrebné stavené povolenie. Touto drobnou stavbou by malo dôjsť aj ku skrášleniu okolia.

p.  Kovács   vyjadril  svoj  nesúhlas  kvôli  minulým  sporom  mesta  a MPS  s.r.o.  s 
p. konateľom tejto spoločnosti, ale nech sa každý vyjadrí.

Prítomní  poslanci   súhlasili  s  umiestnením prístrešku  pre  motorové  vozidlá  pre  
firmu Sz. Panteleimon s. r. o., na parcele 1431/1 v katastrálnom území mesta Čierna nad  
Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Zita  Baloghová,  Mgr.  Norbert  Demeter,  Gejza  Tipcsák,  Zoltán  Kövér, 
Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – Ján Kovács; zdržali sa hlasovania – Ing. Marta 
Vozáriková)

p. Tipcsák upozornil na dieru pri predajni CBA.   
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Primátor mesta informoval, že už komunikoval v tejto veci s vedúcou predajne, ktorá 
mu  navrhla  zavolať  riaditeľovi  spoločnosti  a  pokúsiť  sa  s ním  dohodnúť,  aby  sa  staral, 
investoval  do  okolia  svojej  predajne,  nakoľko   jeho  zákazníci  tam  parkujú  a tie  výtlky 
spôsobujú motorové vozidlá zákazníkov.
 Dodal, že ak sa s ním nepodarí dohodnúť, mesto kontaktuje Správu ciest.

Primátor  mesta  poprosil  poslancov  porozmýšľať  o výpovedi  NZ  so  ŽSR,  ktorej 
predmetom  je  park.  Hrozí  tam  nebezpečenstvo  úrazu,  uvažuje  rozviazať  zmluvu,  návrh 
prednesie na ďalšom zasadnutí, dovtedy môžu poslanci porozmýšľať nad výhodnosťou tejto 
zmluvy.

     10. Záver

Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo,  primátor  mesta  ukončil 
rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť.

Ing. Peter Brázda, PhD.                Ing. Viktor Palko, MBA
    prednosta MsÚ             primátor mesta

Overovatelia: Zita Baloghová

Zoltán Kövér

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová
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